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PROAS 
PRofessional Office ASsistance 

 
 

 
 
Verslag bijeenkomst omwonendenoverleg Vorden 
Datum: 23 april 2025 
Plaats: Kulturhus - Vorden 
Duur: 19.00 uur – 20.00 uur 
 
Aanwezig: 1 gebiedsambtenaar, 6 omwonenden, 2 gemeente Bronckhorst, 1 onafhankelijke notulist. 
 
1. Welkom 

De projectleider heet iedereen welkom.  
 

2. Vaststellen verslag 12-03-2025 / jullie opmerkingen / actiepunten 
Enkele vragen/opmerkingen over het verslag van 12-03-2025: 

• Er is niet alleen gezegd dat er in Nunspeet niet werd gekookt. Op het moment van het 
bezoek werd er in Nunspeet alleen door de meisjes gekookt, niet door de jongens. Bij de 
jongens zat de keuken op slot. De projectleider heeft voor de zekerheid navraag gedaan. Er 
wordt door zowel meisjes als jongens gekookt in Nunspeet. Ze hebben een zinvolle 
tijdbesteding en leren koken. Belangrijk: ook op de locatie Vorden gaat zelf gekookt worden.  
 

• Er is door meerdere omwonenden aangegeven tijdens het overleg dat het wenselijk is dat er 
iemand vanuit de gemeente aansluit. Dat de gemeente op de hoogte hoort te zijn van het 
overleg en de gang van zaken. Daarom is nu de gebiedsambtenaar aanwezig. Hij vindt het 
belangrijk om te weten wat er speelt. Daarnaast goed om aan te geven dat alles wat hier ter 
tafel komt, bekend is bij de gemeente. 
Programmamanager: de wethouder sluit niet standaard aan, maar als omwonenden dat 
willen, doen ze dat. Ook de burgemeester kan gevraagd worden erbij te zijn. Ook is aan 1 of 2 
raadsleden gevraagd als toehoorder aanwezig te zijn, daarop is nog geen reactie ontvangen. 
Een raadslid is als toehoorder welkom, wanneer ze zich van te voren melden bij de 
projectleider. 
 

• Er staat dat de wegen op het industrieterrein geschikt zijn voor auto’s, fietsen en wandelaars. 
Dit is absoluut niet zo en dit hebben meerdere omwonenden ook diverse keren aangegeven. 
Het oordeel van de verkeersdeskundige is dat de situatie voldoende veilig is voor het gebruik 
van auto’s fietsers en voetgangers. 
 

• Positionering ontsluiting: meerdere omwonenden hebben een andere mening. Andere 
omwonenden geven juist de voorkeur aan de huidige positionering van de ontsluiting (dit 
i.v.m. geluid fietsende en wandelende AMV’s) andere omwonenden vinden de positionering 
van de ontsluiting hoe deze nu is ingetekend heel gevaarlijk voor zowel de AMV’s als voor 
weggebruikers die op het industrieterrein moeten zijn. 
Omwonende vraagt door wie en wanneer de knoop hierover wordt doorgehakt? De 
projectleider zegt dat dit vanavond zal plaatsvinden. 
 

• Gebouw – positionering: kan het gebouw nog gedraaid worden? Er staat meerdere keren in 
het verslag dat het gebouw qua positionering nog gedraaid kan worden. Omwonende heeft 
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dit geen 1 keer gehoord. De overkapping bij de ingang kon nog op een andere plek komen, 
dat wel. Omwonende is het er ook totaal niet mee eens als het gebouw wel gedraaid gaat 
worden. Toevoeging: Draaien van het gebouw was op de desbetreffende avond niet 
aangegeven. Alleen dat de overkapping zou kunnen draaien is door de architect aangegeven. 
Het gebouw blijft staan zoals hij nu staat. 

• Omwonende vindt dat het stukje dat erover gaat dat de route naar het dorp/school via het 
Spoorpad zal lopen veel te positief overkomt. Een gedeelte van de omwonenden is het er niet 
mee eens dat de route via het Spoorpad gaat worden. Dit komt in dit stukje niet terug. 
Projectleider: Er is een verschil in belang met betrekking tot de looproute 
 

• De verlichting en de onverharde weg zijn voor de leerlingen niet veilig. Hierover zijn door 
omwonenden al eerder opmerkingen gemaakt bij de gemeente. Optie 2 is over de Ruurloseweg. 
Hier is nog geen uitsluitsel over. 
Omwonende: Hoe groot is de kans dat de route over de Ruurloseweg zal plaatsvinden? 
Projectleider merkt op dat dan voorzieningen moeten worden getroffen. Alle opties wordt 
meegenomen. Veilig Verkeer Nederland (VVN) heeft hiernaar samen met deskundigen van de 
gemeente gekeken. Er is geen harde datum voor de besluitvorming over het Voorpad en de 
Ruurloseweg. Voor beide opties moeten voorzieningen worden getroffen. Dit was een 
aandachtspunt van VVN voor het geval daar een ISK komt. Programmamanager doet geen 
toezeggingen want dit is niet haar deskundigheid. 
Projectleider zal dit punt nogmaals onder de aandacht brengen van de deskundigen.  
Omwonende: Als er voor de route over de Ruurloseweg wordt gekozen, wordt er dan niets aan 
de andere optie gedaan qua veiligheid? 
Projectleider: Bij het haalbaarheidsonderzoek is duidelijk aangegeven dat de aandachtspunten 
meegenomen moeten worden. Belangrijkste is dat de aansluitingsweg de veiligheid niet mag 
verdringen. Aanvulling: er is geen voetpad op het industrieterrein. Omwonende: Het is daar nu 
al onveilig als je je hond uitlaat.  
 

• Installatie voor warmtevoorziening. Dat er een installatie komt voor warmte voorziening?? 
Omwonende heeft dit tijdens het overleg niet gehoord dat dit is gezegd. Het moet een passende 
oplossing zijn voor de omgeving. 
 

• Stroomaanvraag: Zijn er voor de stroomvoorziening subsidiemogelijkheden? Deze vraag heeft 
omwonende tijdens overleg ook niet gehoord. Projectleider: hierover is nog niets bekend. 

• Toevoeging bij het vaststellen: 

•  Er is benoemd dat zodra het in Hengelo goed verloopt Vorden aan de beurt is? De aanvraag 

BOPA start op hetzelfde moment. Afhankelijk van de BOPA gaat eerst Hengelo of Vorden 

starten. De eerste locatie die aangewezen is is Hengelo, maar Vorden kan wel eerder starten.  

• Toevoeging: Setting is goed over nagedacht. Als mensen binnenkomen moeten ze eerst langs 

de bewaking. Dus er is wel controle bij binnenkomst terrein. Er is altijd iemand op de 

receptie. Zelfs als iemand naar het toilet moet is er iemand bij de balie. Als er 1 beveiliger is 

mag hij niet van zijn plek. Hij is er niet om te helpen bij calamiteiten, maar om te zorgen voor 

de registratie en ongewenste bezoekers tegen te houden. Ze zijn er voor de veiligheid van de 

bewoners. Ze zijn ook de ploegleider. Niet om als politie medewerkers te beveiligen. Bij 

incidenten worden ze soms gevraagd de medewerker bij te staan, maar er is dan altijd 

iemand die toezicht houdt op de ingang.  

• Ze zitten in het gebouw, niet aan de rand van het terrein. Buitenstaanders kunnen dus wel 

het terrein op.? Het is geen gesloten gevang, iedereen mag op bezoek komen, als je je maar 

meldt. Er zijn wel overal camera’s op het eigen terrein.  
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• Flora en Fauna onderzoek COA? Onderdeel van de BOPA vergunning aanvraag. Zodra deze 

aangevraagd is en openbaar is stuurt Ruud hem toe om te delen. Actie Ruud 

• Vraagstuk Raadsleden: hier is al antwoord op . 

• Ruimer van tevoren tijd, datum locatie. Dat is akkoord. 

• Roswitha: punt 7: nog geen nieuwe informatie over verkeer. Dus daarom nog niet gedeeld.  

Punt 5: geluidswal: Dit is zwaarwegend voor de omwonenden. Ruud kan niet garanderen dat 
hij 3,5 meter wordt. De laatste tekening BOPA heeft Ruud nog niet ingezien. Maar hij houdt 
dit in de gaten. Dit is vergunning onderhevig. Hij komt hier op terug. 
 
Algemene vraag: 

• Het verslag is nogmaals aan omwonenden verstuurd via Simone Westerhof. Is zij vanavond weer 
aanwezig bij het overleg? 
Projectleider: Simone heeft verslag verstuurd, maar is niet meer notulist. We hebben nu Ineke, 
zij is een onafhankelijke notulist. 

 
Alvast een vraag voor aankomend overleg: 

Wifi-ontvangst opvanglocatie 
Als de wifi-ontvangst wordt beperkt op het terrein, hoe gaat het COA dan voorkomen dat de 
jongeren op het industrieterrein gaan zwerven op zoek naar gratis wifi?  
Projectleider: Wifi-signalen kunnen worden gestuurd, waar wifi wel en niet goed is om zo de 
jongeren te sturen waar ze wel en niet moeten komen. 
En er zou controle zijn bij binnenkomst van het terrein. Hoe wordt dit gedaan? Of is er alleen 
controle in het gebouw bij de receptie, wie zich daar melden? Is het terrein vrij toegankelijk voor 
iedereen? 
Projectleider: Iedereen die binnenkomt, moet zich melden of zijn bekend bij de centrale 
receptie. Die is in het midden van de ingangshal, voorbij de ruimte van de beveiliging. 
 

Met deze aanpassingen wordt het verslag vastgesteld. 
 
 

3. Mededelingen 

• ISK-school 
Programmamanager deelt mee dat het College besluit heeft genomen om het ISK in Vorden 
te plaatsen. De jongeren komen pas op de ISK op het moment dat ze hier wonen. 
Naar verwachting starten niet alle locaties op hetzelfde moment. Vooralsnog de eerste 
locatie in Hengelo, daarna de tweede in Vorden. Een derde locatie zal in principe in Zelhem 
komen. Er is daar nog geen locatie aangewezen. Later wordt er een besluit genomen over de 
derde locatie, voorlopig on hold om eerst deze twee locaties te realiseren. 

 

• Begraafplaats 
Er is op 23-04-2025 gebeld door inwoner uit Vorden die zich zorgen maakt over de rust op de 
begraafplaats. Stiltemomenten zijn erg belangrijk. De inwoner wil daar niet worden gestoord.  
Projectleider merkt op dat hij hierover met het COA heeft gebeld: jongeren hebben respect 
voor de overledenen. Daar zullen ze niet gaan hangen. Het COA zal er met nadruk op toezien 
dat ze daar niet gaan hangen. 

 
4. Bestuursovereenkomst 

De bestuursovereenkomst voor Vorden is eenzijdig getekend door het COA.  
De gemeente zal in gesprek gaan met het COA om de bestuursovereenkomst, in lijn met de 
vorige, op te stellen, waarbij de werkafspraken een onlosmakelijk onderdeel uitmaken van de 
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overeenkomst. De input van de omwonenden in Vorden voor de werkafspraken is gegeven en 
die van Hengelo zullen ook worden meegenomen in de afspraken. 
De projectleider wil de overeenkomst zo goed mogelijk opstellen in het belang van de 
omwonenden. 
Omwonende: Betekent dit dat de werkafspraken ook opgenomen worden? 
De projectleider wil in ieder geval dat ze gelijkwaardig worden gewogen. Onlosmakelijk met 
elkaar verbonden. De burgemeester heeft gezegd dat er niet getekend wordt voordat er 
overeenstemming is met COA waarbij we de ingebrachte argumenten zoveel mogelijk onderdeel 
proberen te laten zijn van de overeenkomst of werkafspraken. Dat wil echter niet zeggen dat 
aan alle wensen tegemoet gekomen kan worden. 
 

5. Terugblik op vorig overleg d.d. 12-03-2025 
De projectleider blikt terug op de vorige bijeenkomst en de discussie over de locatie van het 
gebouw en de ingang. Door gebruik van hout aan de buitenzijde krijgt het gebouw een 
natuurlijke uitstraling, dat goed past in de omgeving en ervoor zorgt dat het geluid wordt 
gereduceerd. 

 
 
Ontsluiting: Blauwe peil en rode peil 
Omwonenden vinden de route via de 
blauwe peil beter, anderen de route via de 
rode pijl omdat dit rustiger is. 
Keuze moet gemaakt worden door 
deskundigen die leidend zal zijn.  
Intern specialisten zijn geraadpleegd.  
De argumenten van de Verkeerskundige  
worden toegelicht. De Verkeerskundige  
heeft lichte voorkeur voor de rode variant.  
De blauwe route is drukker dan de rode. 
 
2e punt: riolering hemelwaterafvoer is bij de blauwe variant ook duurder. Ook hier de voorkeur 
voor de rode variant.  
Omwonende: Ligt de positie van de geluidswal ook al vast?  
Projectleider: Nee, die opties liggen nog open. Hij snapt dat de omwonenden op dit gebied meer 
toegift kan worden gegeven. In hoeverre kan tegemoet gekomen worden aan de wensen van de 
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omwonenden? Mogelijk doortrekken tot aan de plas. Dit zal de projectleider nog verder 
bespreken met het COA. Hij gaat zijn best doen om dit te realiseren. 
 

• Toevoeging: Knoop positionering uitsluiting. De exacte positionering ontsluiting gaat nog 

bepaald worden.  

Ruud: Ik heb toegelicht dat we voor rood gaan, rechts. Dit wordt verder opgenomen in het 

definitieve bestek. Het is besloten dat er lichte voorkeur is voor Rood. 

 
 

6. Hoe verder? 
Tijdslijnen: In grote lijnen is onderstaand schema de planning. Het COA wil voor 1 juni de BOPA 
aanvraag indienen. De projectleider licht het schema toe.  
 

 

BOPA aanvraag  1 juni 2025 

Collegevergadering 15 juli 2025 

Raadsvergadering i.v.m. Bindend adviesrecht 18 september 2025 
 

Ontwerp besluit publiceren 25 september 2025 

Zienswijzentermijn (6 wkn) 26 september 2025 t/m 7 november 
2025 

Collegevergadering 
(indien zienswijze geen aanleiding geven voor aanpassing besluit) 

25 november 2025 

Beroepstermijn (6 wkn) 26 november 2025 t/m 7 januari 2026 

 
__________________________________________________________________________________ 
 

Start voorbereiding bouw Vanaf beroepstermijn mogelijk 

Verwachte oplevering Tweede kwartaal 2026 

Eerste keer naar school Na de zomervakantie 2026 

 
__________________________________________________________________________________ 
 
Alle data zijn indicatief 
 
7. Openstaand beslispunt: ontsluiting 

• Omwonende vraagt hoe het met de werkafspraken zit. 
Programmamanager: De werkafspraken in Hengelo zijn 
nog niet gemaakt, daarop moeten we wachten. 

• Omwonende: Kunnen we iets afspreken over de 
verkeerssituatie? 
Projectleider: Nog niet, maar hij zal de omwonenden op 
de hoogte houden. Dit wordt een vast agendapunt voor 
de komende overleggen. 
Het haalbaarheidsonderzoek ISK zal hier meer 
informatie over geven. Na de bijeenkomst hierover wordt meer duidelijkheid verwacht, 
waarna vervolgstappen kunnen worden gezet. 

 
8. Vooruitblik 

Volgende bijeenkomst 
De projectleider stelt voor de volgende bijeenkomst eind mei 2025 te plannen. 
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Mede in het kader van de werkafspraken met de omwonenden in Hengelo. 
Begin mei staat een afspraak met Hengelo gepland. 
 
Omwonende: Geef aan wanneer gemeente zover is en laat het ons dan weten. We hoeven niet 
bij elkaar te zitten wanneer het niet nodig is. 
Dit geldt ook voor de omwonenden als zij behoefte hebben aan overleg. 
 

9. Rondvraag 
Omwonende: Moet er een hekwerk om de locatie worden geplaatst? 
Projectleider: Het is mogelijk dat er een hek wordt geplaatst achter het gebouw. Jammer is het 
wel om de hele open locatie helemaal met hekken af te sluiten. Dit is een aandachtspunt van 
het COA. Maar in principe kan het terrein gemakkelijk worden afgesloten. 
 
Omwonende: Nog vraag voor het COA.  
Overdag zijn de jongeren vrij om te gaan en staan waar ze willen. Bij de entree zit een beveiliger, 
ook om in de gaten te houden wie er binnen komen. 2x per dag een meldingsplicht. Als ze langer 
weg willen, moet toestemming worden gevraagd. Er worden ook camera’s bij de ingang 
geplaatst. 
Bezoekers moeten zich melden. Entree is midden in het gebouw, langs een klein kantoor van de 
beveiligers. Is dat veilig genoeg? 
Projectleider: Over deze setting is goed nagedacht. Als er mensen binnenkomen, moeten ze 
altijd eerst langs de beveiliging. 
 
Omwonende: Het industrieterrein is nu al een hangplek, maar nu wel aanzienlijk minder omdat 
er camera’s hangen. Gaan de AMV’s daar niet op zoek naar een wifi-signaal? 
Projectleider: Als er een opvanglocatie komt, wordt de hangplek vaak minder gebruikt vanwege 
camera’s en meer traffic. 
Ze zullen dan wel een andere plek zoeken. Dit is een aandachtspunt voor het COA. 
 
Omwonende: Hoe zit het met flora en fauna? Er zit daar wel een dassenburcht. 
Projectleider: Dat zal ook worden onderzocht. Hij heeft de eindconclusie nog niet gehoord. 
Programmamanager: Het COA is hiervan op de hoogte. Projectleider vult aan: er zijn duidelijke 
richtlijnen voor. 
 

10. Sluiting 
De vergadering wordt om 20.00 uur gesloten. De projectleider dankt ieder voor zijn/haar komst, wel 
thuis en tot de volgende keer.  


